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PROTOKOLL FRA MØTE I BRUKERRÅDET FOR BARN OG UNGE. 
MØTET FANT STED 14.04.08 PÅ ADMINISTRASJONENS LOKALER I 
BYDEL 2 GRÜNERLØKKA  MARKVEIEN 57. 
 
Tilstede: Sana: leder, Audun: Grüner idrett, Aisha ,Aroosa: Hersleb skole, Jørund: Sinsen 
skole, Edin: Elvebakken videregående skole, viktor: X-ray, Sekretær Frooq Farooqi, Mikkel 
Aakervik. 
 
1. PROTOKOLL FRA FORRIGE MØTE 
Protokollen ble godkjent. 
 
Fraværende: Balder, Pinar 
 
2. INFORMASJONSRUNDE 
Elvebakken videregående skole: Fikk sekser på revyen. Tentamen neste uke på alle trinn. 
Halvparten av alt godteri solgt under Revyen og pengene gikk til Unicef. Avstemning om 
Nynorsk skal være tilvalg eller fast Tverrfaglig prosjekt med 1 klasse, de som valgte universet 
reiste på utflukt. 
 
Sinsen skole: Ferdig med gruppespill i Kanonball turnering, skal arrangere Innebandy og 
fotball turneringer. Har begynt med tentamener.  
 
X-ray: Rap Battle på x-ray, ok erfaring for ny begynnere, planlegger en ny battle i juni. 
Nattbasket 29 – 30 mai. Sommer aktiviteter, Danse workshop, turer, cafe og mye mer. 
  
Grüner idrett: Ikke noe konsert på Dælenga. 
 
Hersleb skole: Alle trinn ferdig med bilder til årboka, 10 klasse planlegger tur, fordi det ikke 
ble noe tur til Polen. Eksamens forberedelser, GOKOS gamle GOA i Kantina, fått masse 
utstyr. Kantina fungerer som før. Hver fredag har en klasse ansvar for å opptred  
 
3. NEDRE FOSS PARKEN V/ Kathrine avd. landskaparkitekt 
Cathrine Løken: Landskaps arkitekt prosjekt nedre foss. Gjennomgang av tegning. Området 
er regulert til friområdet, altså et parkområdet. Dette blir en av Oslo’s største park i indre by. 
Det er blitt gjort flere intervjuer om ønsker for bruk av parken for å skape visjoner for parken. 
Trygghet, Mangfold, Opplevelse 
Friluftsetaten jobber nå med å skape et program for Parken. Videre skal det lyses ut en 
landskaps arkitekts konkurranse. Jobber for at parken skal stå klart til bruk i 2012. 
Ønske om at ballbanen på ved siden av basket banen blir utbedret, det er veldig nedrendt og 
slitent. Ønske om at det gjøres mer for at det skal føles tryggere og bli hyggeligere langs 
Akerselva. Det blir fastmonterte griller som alle kan bruke. 
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4. INFORMASJON FRA SUR v/ Pinar og Sana 
Sana har ikke mottatt invitasjon til møtet. Følgende nye personer valgt til SUR. 
- Jørund og Edin. Farooq sender inn nye navn til SUR 
Representanter fra ungdomsrådet var på ungdommens bystyremøte. Ingen med minoritets 
bakgrunn som går opp og sier noe. Viktig å forbrede ungdommene som skal være med på 
møtet neste år. 
Fullstendig rapport fra ungdommenes bystyremøte får vi neste gang .Dere kan lese referatet 
på http://ungmed.unginfo.oslo.no/ungdommenes-bystyremote. Årets fem prioriterte saker som sendes til 
behandling i oslo Bystyre ble  
 
1. Felles skolebevis 
2. Billigere kollektivtransport 
3. Bedre Kollektivtilbud 
4. Mer synlig og tilgjengelig helsesøster  
5. Mer synlig politi 
 
5. INNKOMMENDE SØKNADER  
Hersleb må levere søknad med konto nr. for å få overført støtte fra BBU 
 
- Vi hadde en del penger igjen fra 2007. Vedkommende som har hatt ansvaret for 
prosjektregnskapene vært syk og permisjon siste halvåret av 2007. Derfor pengene Ikke ble 
overført videre i 2008. 
Vi venter på midler for 2008 og derfor behandling av mottatt søknad om 30 000 til 
hvitebusser fra Hersleb skole utsettes til neste møte 2 juni. 
 
6. EVENTUELT 
- Invitasjon fra Larvik ungdomsråd inviterer 2 personer til landstreff 15 – 17 juni. Det er også 
en festival lørdag 14. april. 
 
- Guro Lystad fra ung medbestemmelse ønsker å sette fokus på demokrati og representativitet 
i ungdområdene. Hun kommer til oss på vårt neste møte 2 juni. 
 
- Spørsmål om det kan gjøres noe med gresset på fotballbanen ved Dælenga, det er veldig 
slitt. 
 
- Aisha jobber med en oppsetning gjennom agenda x, trenger flere frivillige på lyd, lys og 
diverse.  
 
- Fotballbingen ved siden av Sinsen skole tatt ned. Barn og ungdom ønsker at dette settes opp 
igjen. 
 
 
Referent 
Mikkel 
 


